
 

Referat 
Møde i studienævn for Psykologi 

Fredag den 9. december 2022, klokken 9:30-11:30 i Psykologis store mødelokale (ø18-509-1) 
 

Journalnr.: 22/94 
 

Møde indkaldt af: Studiekoordinator Karoline Vahle Olesen 

Deltager: Maria L. Vang, Nina Beck Hansen, Gunnar Grunert, Mette Lærke Nielsen, Sebastian 
Joost, Jacob S. J. Meline 

Afbud: Trine Banzon, Maj Hansen, Ulrich Kirk, Annathea Eriksen 

Observatører: Charlotte Dickmeiss, Aida H. Andersen, Anne-Christina Nielsen (deltager ikke 
under pkt. 5) 

 

Punkt 1: Godkendelse af dagsorden for dette møde. 

Godkendt. 

(Referat af møde d. 17. november 2022 er godkendt pr. mail og lagt ud på 
hjemmesiden) 

 

Punkt 2: Sager til behandling: 
1. Undervisningsevaluering 

• K04 

• K05 
 
Studienævnet gennemgik evalueringerne og diskuterede de rejste temaer og 
problemstillinger. Studieledelsen vil tage studienævnets pointer og krav med til 
de kommende modulevalueringsmøder for disse moduler.  
 

Punkt 3:  Sager til beslutning/vedtagelse: 
1. Godkendelse af kompetenceprofiler for BA- og KA-uddannelsen 

Studienævnet havde modtaget forslag til sproglige rettelser til 
kompetenceprofilerne af medlemmerne. Det besluttedes, at Aida H. 
Andersen retter profilerne til sprogligt og herefter sender dem i skriftlig 
høring og derved endelig godkendelse ved studienævnsmedlemmerne. 

 

Punkt 4:  Sager til diskussion og orientering: 
1. Tilbagemelding fra Aftagerpanelsmødet 

Aftagerpanelsmødet blev gennemført i medio november med positive 
tilbagemeldinger. Det blev diskuteret, at der ikke er behov for at bruge 
mange kræfter på employability, da det ikke er et problem på 
uddannelsen. 
Aftagerpanelet godkendte kompetenceprofilerne, og de uddelte rost for 
vores flotte nøgletal. 
Panelet lagde vægt på klasselokaleundervisning frem for online, hvilket 
understøtter instituttets praksis. 
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2. Nyt SUND og de studerende: Kommunikationsplan 

(punktet udsættes til studienævnsmødet i januar) 
 
3. Hvordan gør vi det attraktivt for studerende at stille op til studienævnet? 

(punktet udsættes til studienævnsmødet i januar) 
 

Punkt 5: Lukket punkt: ansøgninger fra studerende 
1. Dispensationssager (lukket punkt) (SAGA) 
2. Meritsager (lukket punkt) (SAGA) 

 
Herefter fulgte en gennemgang af alle ansøgninger. Studienævnet fulgte 

indstillinger fra merit- og dispensationsudvalget, og der blev truffet 

beslutninger i de sager, som efter indstilling fra merit- og 

dispensationsudvalget var markeret til diskussion.   

 

  

Punkt 6: Eventuelt 
Studiekoordinator gav en kort orientering vedrørende deltagelse af faglige 
vejledere i merit- og dispensationssager. 

 


